
 

Evaluatie wapenstok  
MOTIE VREEMD 

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 1 juni 2023; 
 
 
Helaas constaterende dat: 
 

- Er zich in de gemeenteraad een meerderheid lijkt af te tekenen voor aanvraag 
van de wapenstok voor Haarlemse boa’s; 
 

 
Overwegende dat: 
 

- De aanvraag voor de wapenstok definitief lijkt te zijn; 
 

- We er daarna niet meer op terug kunnen komen; 
 

 
Verzoekt de burgemeester om: 
 

- Twee jaar na ingebruikname van de wapenstok een evaluatie te houden met de 
optie om de wapenstok naar aanleiding daarvan in te trekken; 
 

 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 


